
Bestuursverslag  
Voor het jaar 2019 zijn enkele zaken te noemen. 
 
Doordecentralisatie huisvestingsmiddelen Sliedrecht en Werkendam 
Ook in 2019 heeft de gemeente Sliedrecht naast de middelen in het kader van de doordecentralisatie 
huisvestingsmiddelen een aanvullend budget beschikt in het kader van de in het bestuursverslag 2017 
genoemde BUMA-gelden. Over de uiteindelijke hoogte van de vergoedingen wordt nog steeds overleg gevoerd 
met de gemeente Sliedrecht. Met ingang van het schooljaar 2019/2020 wordt in ieder geval geen verschil meer 
gemaakt tussen de verschillende bekostigingscategorieën voor leerlingen binnen het SO. Voor alle SO 
leerlingen wordt nu de volledige SO vergoeding ontvangen. 
 
Afspraken met het bestuur van het speciaal (basis)onderwijs  
Met het bestuur van het speciaal (basis)onderwijs zijn afspraken gemaakt om in het kader van het onderhoud 
van het schoolgebouw een vergoeding aan het samenwerkingsverband te betalen. De achtergrond hiervan is 
de in het recente verleden (zie hierboven) gerealiseerde doordecentralisatie van het buitenonderhoud naar de 
besturen.   
 
Pilot reclassering  
In de statuten is opgenomen, dat de vereniging zich in wil zetten voor mensen, die een tweede kans krijgen. In 
dit kader zijn er contacten geweest met de Reclasseringsdienst. Dit heeft in 2015 geleid tot een pilot voor 
taakgestraften op De Rank in Barendrecht. Dit is een succes geworden. De betreffende persoon is inmiddels 
vrijwilliger op deze school. Daarna zijn geen taakgestraften meer geplaatst, ondanks vragen van de school. 
Vanwege de ANBI-status van de Vereniging heeft het bestuur zich bezonnen op andere activiteiten. Besloten is 
zich te richten op de ondersteuning van christelijk onderwijs (voor in het bijzonder kinderen met een 
beperking) in het buitenland, omdat christelijke scholen in het buitenland vaak niet of slechts beperkt 
gefinancierd worden door de overheid. Het is de bedoeling dat in 2020 hier nadere invulling aan wordt 
gegeven. 

 
Nieuwe ontwikkelingen/uitbreiding schoolgebouw 
In het bestuursverslag van 2018 constateerde het bestuur van de vereniging dat de complexiteit van de 
problematiek in het SBO/SO toeneemt. Kinderen moeten in fors kleinere groepen begeleid worden. De 
huisvestingsnormen voldoen daar niet aan. Tevens lijkt er sprake te zijn van een toenemend aantal kinderen, 
dat niet in staat is een volledige schoolweek het onderwijs te volgen. Verder bestaat er de wens om op deze 
locatie aanvullend op het SO een KDC te realiseren in samenwerking met een stichting die elders hier al 
ervaring mee heeft opgedaan. 
Er werd in het genoemde bestuursverslag gemeld dat de vereniging zich zou gaan voorbereiden om een te 
verwachten vraag naar aanvullende ruimte voor het SBO/SO onderwijs.  
Dit heeft in 2019 zijn beslag gekregen. Er zijn plannen ontwikkeld om het schoolgebouw uit te breiden met een 
extra verdieping. In dit kader zijn er gesprekken gevoerd met de kerkenraad van de aanpalende Gereformeerde 
Gemeenten en de gemeente Sliedrecht. De gemeente Sliedrecht is bereid om medewerking te verlenen aan de 
uitbreiding. Er zijn echter nog een aantal open eindjes die opgelost moeten worden. De ledenvergadering van 
de vereniging is in principe akkoord gegaan met de uitbreiding. Het is nog onduidelijk wanneer met de 
uitbreiding gestart kan worden. Met name de voorwaarden voor ingebruikname van de extra verdieping 
(aantal gebruikers per verdieping, de vluchtwegen etc.) leveren nogal wat hoofdbrekens op.  
Voor de financiering wordt (o.a.) gekeken naar crowdfunding. Er is een peiling gedaan naar bereidwilligheid bij 
particulieren en/of bedrijven om te investeren. De animo hiervoor is dusdanig, dat financiering van de 
uitbreiding op deze wijze mogelijk lijkt te zijn.  
 


